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MANEVİ KUVVET İSTEYİN 
 

Es-selamu aleykum ve RahmetuLlahi ve Berekatuhu. 
Euzu bi-Llahi mine ş-şeytani r-racim. BismiLlāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm.  
Ve s-salatu ve s-selamu ‘ala Rasulina Muhammed’in Seyyidi l-evveline vel ahirin. 
Meded yā ResūlaLlāh, meded yā Sādāti ‘Ashābi ResūliLlāh, meded yā Meşāyihinā, 
Destur Mevlâna Şeyh Abdullāh el-Fa’iz ed-Dağistāni, Şeyh Muhammed Nazım el-
Hakkani. Meded. Tarikatuna es-Sohbe vel hayru fil Cemiyyeh. 

 
Mevlana Şeyh Nāẓim Hazretleri onu devamlı söyledi - o hadis midir yahut 

büyüklerin sözünü tam biliyorum, 

يفعْضَ كَاضر يف يوَِّق َّمھَُّللا  

 “Allahumma Kawwi fi Ridāke Da’fī.” [Hadis]. Yani senin razı olacağın şeylere 
kuvvetlendir diyor. İnsanoğlu zayıftır. İnsan zayıf, her şeyden bakımdan zayıf. Bütün 
mahlukat arasında bakarsan, zayıf. Ama Allah’ın جل جلاله rızası için olan, Allāh جل جلاله yolunda olan 
insanlar, kuvvet vermiş Allāh جل جلاله onlara. Dünya’yı peşine koşanlar da başka türlü. İki türlü 
var: ya dünya peşine koşuyor, boş bir şey kazanmıyor; yahut kazandığı da günahlardan 
başka şey değil.  

Manevi kuvvet mühimdir.  Manevi kuvvet, Allāh’ın جل جلاله rızasını talep etmektir. Onu 
talep eden, muhakkak Allāh جل جلاله ona yardım eder. Ona kuvvet verir. Hakiki kuvvet, 
dediğimiz gibi, manevi kuvvettir. Zahiri kuvvet bir işe yaramaz. Olabilir, yenilirsin, 
edersin filan şey ama iman varsa o mühim değil. Mühim olan iman olması. Yenenin 
imanı olmadıktan sonra onun da bir kıymeti yok. O kendisini kuvvetli sansın istediği 
kadar yenemeyeceği şey var.  En son o gelip öteki tarafa götürür, öteki tarafta görür kim 
kuvvetli kim zayıf.  

Allāh’ın جل جلاله rızası için bize kuvvet versin, manevi kuvvet versin inşaAllah. 
Meşayihların yolundan gidelim, Allah’ın جل جلاله yolundan gidelim inşaAllah. Allāh جل جلاله muhafaza 
etsin imanımızı. İnsanlara da  iman versin.   

İnsanlar ahireti bırakmış, unutmuşlar. Dünyaya dalmışlar. Dünya peşinden çok 
büyük bir hızla gidiyorlar. Yavaş da değil. Zannediyor ki, “Bu hızla gittik mi, bize iyilik 
olacak. Bizim nefsimiz, ne kadar nefsimizin tatmin etsek, o kadar daha mutlu olacağız 
diye zannediyorlar. Halbuki zayıflar, nefslerine mağlup olan insan zayıftır. Galip olan 
kuvvetlidir. Onun için, Allah Azze ve Celle’ye diyoruz ki, nefsimize inecek kadar kuvvet 
ver bize inşaAllah. Allāh جل جلاله muhafaza etsin. Hepimize, Allāh جل جلاله yardım etsin inşaAllah. 
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Ve-min Allahi t-tevfik. El-Fatiha. 

Mevlana Şeyh Muhammad Adil er-Rabbani 
22 Haziran 2025/ 26 Zilhicce 1446 
Sabah Namazı – Akbaba Dergahı, İstanbul 


